
来华留学生保险购买指南

Guide to purchasing insurance for international students

方式一：网站购买 Website Purchase Method

1. 登录网站 www.lxbx.net，点击“支付保险费用”。

Go to the website www.lxbx.net and click "Buy insurance".

2. 填写“护照号码”和“验证码”登录。

Fill in "passport number" and "verification code" to log in.



3. 请选择“四川大学”。

Please select "Sichuan University".

4. 请选择“留学生 1000元方案”，点击“保险缴费”。

Please select "1000 Yuan plan for international students", and click "Buy
insurance".



5. 阅读《免责声明》等 5 项文件全部阅读并点击，确认支付。

Please read and click all the 5 titles above, and click to confirm the

payment.

5.（1）请填写手机号，点击确认核对个人信息，如果护照号码有误，可直接修

改；如其他个人信息有误请联系保险公司修改，联系电话：4008105119。

Please fill in your mobile phone number. Please click to confirm and check

your personal information. If there is any error in your personal information,

please contact the insurance company to modify it, contact number:

4008105119.



（2）根据你的学习期限选择相应时间的保险（6 个月或 12 个月）。相应的支付

金额是 500 或 1000 元，点击下一步。

According to your study duration, please select the insurance period(6

months or 12 months). The corresponding payment amount is 500 or 1000

Yuan, and click Next.



6. 购买后进行网上支付，支付方式有微信、支付宝和银行卡。

After confirmation, you can pay it online by WeChat, Alipay or bank card.

7.支付成功后可以点击“发送收据”或“下载收据”获取电子收据。

After successful completion of payment, you can click "Send Receipt"

or "Download Receipt" to obtain an electronic receipt.

【电子收据样式】



Electronic Receipt Style

方式二：手机购买 Mobile Phone Purchase Method

1.手机扫描二维码或浏览器访问留学保险网。

Scan the QR code or input www.lxbx.net into your browser.

2.进入界面后点击“保险购买点这里” 。



After entering the interface, click "Click and Purchase insurance".

3. 填写“护照号码”和“验证码”登录。

Fill in "passport number" and "verification code" to log in.



3. 请选择“四川大学”。

Please select "Sichuan University".

4. 请选择“留学生 1000元方案”，点击“保险缴费”。

Please select "1000 Yuan plan for international students", and click "Buy
insurance".



5. 阅读《免责声明》等 5 项文件全部阅读并点击，确认支付。

Please read and click all the 5 titles above, and click to confirm the

payment.

5.（1）请填写手机号，点击确认核对个人信息，如果护照号码有误，可直接修

改；如其他个人信息有误请联系保险公司修改，联系电话：4008105119。

Please fill in your mobile phone number. Please click to confirm and check

your personal information. If there is any error in your personal information,

please contact the insurance company to modify it, contact number:

4008105119.



（2）根据你的学习期限选择相应时间的保险（6 个月或 12 个月）。相应的支付

金额是 500 或 1000 元，点击下一步。

According to your study duration, please select the insurance period(6

months or 12 months). The corresponding payment amount is 500 or 1000

Yuan, and click Next.



6. 购买后进行网上支付，支付方式有微信。

After confirmation, you can pay it online by WeChat.



7.支付成功后可以点击“发送收据”或“下载收据”获取电子收据。

After successful completion of payment, you can click "Send Receipt"

or "Download Receipt" to obtain an electronic receipt.

【电子收据样式】

Electronic Receipt Style



保险公司联系方式(Contact information of insurance company)：

联系电话(Contact Number)：4008105119

客服邮箱(Email)：lxbx@lhgj.net，lxbx@lxbx.net


